



Gender Equality Week and sexual health awareness social media toolkit

Boîte à outils des médias sociaux pour la Semaine de l'égalité des sexes et la sensibilisation à la santé sexuelle

Here are examples of posts to use on your social channels. Feel free to tweak the copy for your audience.

[Click here for shareable graphics you can download and post on X \(Twitter\), Instagram, Facebook or LinkedIn.](#)

Voici des exemples de publications à utiliser sur vos réseaux sociaux. N'hésitez pas à adapter le modèle à votre public.

[Cliquez ici pour télécharger des infographies partageables à publier sur X \(Twitter\), Instagram, Facebook ou LinkedIn.](#)

[Gender Equality Week 2024 / La Semaine de l'égalité des sexes 2024](#)

[Instagram / LinkedIn / Facebook](#)

[X \(Twitter\)](#)

[World Sexual Health Day / Journée mondiale de la santé sexuelle](#)

[Instagram / LinkedIn / Facebook](#)

[X \(Twitter\)](#)

[Hashtags/Mots-clés](#)

[Canadian organizations working to advance sexual health and rights around the world](#)

[Organisations canadiennes qui travaillent pour faire avancer la santé et les droits sexuels dans le monde](#)

Gender Equality Week 2024 / La Semaine de l'égalité des sexes 2024

Instagram / LinkedIn / Facebook

September 22 to 28 marks #GenderEqualityWeek! Marked annually, the week is an opportunity to celebrate the progress Canada has made in advancing gender equality while reflecting on the work that remains. This year's theme "Unlocking Potential: Economic Power Through Gender Equality" serves as a reminder that gender equality is essential for a thriving and equitable society. Learn more: https://bit.ly/4djrABa	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET LINK TO INSTAGRAM STORY Women and Gender Equality Canada: Facebook: @wage.fegc LinkedIn: @wage-fegc/ X: @WAGE_FEGC Instagram: @women_canada_femmes/
La #SemaineÉgalitéDesSexes se tiendra du 22 au 28 septembre! Chaque année, cette semaine est l'occasion de célébrer les progrès accomplis par le Canada en matière d'égalité des genres, tout en réfléchissant au travail qu'il nous reste à faire. Le thème de cette année, « Libérer le potentiel : puissance économique grâce à l'égalité des sexes » nous rappelle que l'égalité des genres est essentielle pour assurer la prospérité et l'équité de toute société. Pour en savoir plus : https://bit.ly/3XtVqwl	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE INSTAGRAM Femmes et Égalité des genres Canada: Facebook : @fegc.wage LinkedIn : @wage-fegc X : @FEGC_WAGE Instagram : @women_canada_femmes/
The 2024 Gender Snapshot report from UN Women is here. It reveals that while progress to achieving gender equality is achievable, accelerated and meaningful action is urgently needed.  Here are some of its findings: - At current rates, it will take an additional 137 years to #EndExtremePoverty among women. - Today, 119.3 million girls remain out of school, down by 5.4 million since 2015. - Globally, women spend 2.5 times as many hours a day on unpaid care and domestic work as men. - Women account for less than 40% of owners or rightsbearers for agricultural land in 32 out of 49 countries with data. - Women and girls spend 250 million hours per day on water collection, over 3 times more than men and boys.	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET LINK TO INSTAGRAM STORY CanWaCH Handles: Facebook: @CanWaCH Instagram: @CanWaCH LinkedIn: Canadian Partnership for Women and Children's Health (CanWaCH) UN Women handles: Facebook: @UNWomen LinkedIn: UN Women Instagram: @unwomen

Read the full report: https://bit.ly/47y9o5o #GenderEquality #SDG5	YouTube: @unwomen
Le rapport Gros plan sur l'égalité des sexes 2024 d'ONU Femmes est publié. On y apprend que s'il est possible d'atteindre la parité entre les genres, une action accélérée et importante est nécessaire de toute urgence.  Voici quelques-unes de ses conclusions : - Au rythme actuel, il faudra 137 ans de plus pour mettre fin à l'extrême pauvreté des femmes. - Aujourd'hui, 119,3 millions de filles ne sont toujours pas scolarisées, ce qui représente une baisse de 5,4 millions depuis 2015. - Dans le monde, les femmes consacrent 2,5 fois plus d'heures par jour que les hommes aux soins non rémunérés et au travail domestique. - Les femmes représentent moins de 40 % des propriétaires ou des détenteurs de droits sur les terres agricoles dans 32 des 49 pays disposant de données. - Les femmes et les filles consacrent 250 millions d'heures par jour à la collecte de l'eau, soit trois fois plus que les hommes et les garçons. Pour lire le rapport : https://bit.ly/47wDDcO #ÉgalitéDesGenres #ODD5	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE INSTAGRAM Pseudonymes du CanSFE : Facebook : @CanWaCH Instagram : @CanWaCH LinkedIn : Canadian Partnership for Women and Children's Health (CanWaCH) Pseudonymes d'ONU Femmes : Facebook : @UNWomen LinkedIn : UN Women Instagram : @unwomen
To effectively manage their menstruation, women, girls and all people who menstruate require access to adequate water, sanitation and hygiene (#WASH) facilities along with affordable and appropriate menstrual hygiene products. However, millions have to manage their period without access to running water, private washing facilities and disposal infrastructures, and often have to use unsanitary and dysfunctional toilets. Learn why menstrual health is a crucial health and human rights issue - and how it intersects with climate change: https://bit.ly/3KhjcWy	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET LINK TO INSTAGRAM STORY CanWaCH Handles: Facebook: @CanWaCH Instagram: @CanWaCH LinkedIn: Canadian Partnership for Women and Children's Health (CanWaCH)

Pour gérer efficacement leurs menstruations, les femmes, les filles et toute personne ayant un cycle menstruel doivent avoir accès à des installations adéquates en matière d'eau, d'assainissement et d'hygiène (#EAH), ainsi qu'à des produits d'hygiène menstruelle abordables et adéquats. Cependant, des millions de personnes doivent gérer leurs règles sans accès à l'eau courante, à des installations de lavage privées et à des infrastructures d'élimination, et doivent souvent utiliser des toilettes insalubres et dysfonctionnelles. Découvrez pourquoi la santé menstruelle est une question cruciale pour la santé et les droits de la personne, et comment elle s'entrecroise avec le changement climatique : https://bit.ly/3Aa1KS4	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE INSTAGRAM Pseudonymes du CanSFE : Facebook : @CanWaCH Instagram : @CanWaCH LinkedIn : Canadian Partnership for Women and Children's Health (CanWaCH)
Trans and non-binary folks face multiple barriers to abortion and reproductive health services. These include the denial of care due to transphobia, experiencing misgendering and encountering health care providers who lack knowledge about trans bodies and health. Vitala Global on why queering abortion access matters: vitalaglobal.org/post/why-queering-access-to-abortion-is-a-must	Vitala Global handles: Facebook: @Vitala-Global-Foundation LinkedIn: @vitalaglobal Instagram: @vitalaglobal/
Les personnes trans et non binaires sont confrontées à de multiples obstacles pour accéder aux services d'avortement et de santé reproductive, notamment le refus des soins pour cause de transphobie, l'erreur de genre et des prestataires de soins de santé qui manquent de connaissances sur les corps et la santé des personnes transgenres. Vitala Global explique pourquoi l'accès à l'avortement pour les personnes queers est important : vitalaglobal.org/post/why-queering-access-to-abortion-is-a-must	Pseudonymes de Vitala Global : Facebook : @Vitala-Global-Foundation LinkedIn : @vitalaglobal Instagram : @vitalaglobal/
Launched in 2020, the Humanity and Inclusion Canada ENSEMBLE project aims to improve access to sexual and reproductive health services and rights. Hear from project participants, including Awa Diassy, a peer educator educating and training other young people, in their new video series! Watch now: https://bit.ly/3MAePHn	Humanity and Inclusion Canada Handles: Facebook: @Humanite.Inclusion.Canada LinkedIn: @humanite-inclusion-canada

Learn more: hi-canada.org/en/ensemble-project	
Lancé en 2020, le projet ENSEMBLE d'Humanité et inclusion Canada vise à améliorer l'accès aux services et aux droits en matière de santé sexuelle et reproductive. Écoutez des personnes ayant participé au projet, dont Awa Diassy, une paire éducatrice qui sensibilise et forme d'autres jeunes, dans une toute nouvelle série de vidéos! Regardez-la maintenant : https://bit.ly/3MAePHn Pour en savoir plus : hi-canada.org/fr/projet-ensemble	Facebook : @Humanite.Inclusion.Canada LinkedIn : @humanite-inclusion-canada
Action Canada's Sexual Health Hub shares reliable, sex-positive, inclusive, pro-choice information about sexual health!  Check it out here: https://bit.ly/3TEqusL	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET LINK TO INSTAGRAM STORY Action Canada Handles: Facebook: @actioncanadaSHR Instagram: @actioncanadashr
Le Pôle d'information sur la santé sexuelle d'Action Canada partage des informations fiables, sexuellement positives, inclusives et pro-choix sur la santé sexuelle!  Consultez-le ici : https://bit.ly/3Zhoo5H	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE INSTAGRAM Pseudonymes d'Action Canada : Facebook : @actioncanadaSHR Instagram : @actioncanadashr
Aura Freedom is a grassroots feminist organization working to end violence against women and human trafficking through advocacy, education, research and survivor support. Get to know their Relentless Resilience movement and resource centre to end gender-based violence in Canada: https://aurafreedom.org/relentless-resilience/	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET LINK TO INSTAGRAM STORY Aura Freedom handles: Facebook: @aurafreedominternational Instagram: @aurafreedom

	YouTube: @aurafreedominternational1486
Aura Freedom est une organisation féministe de base qui cherche à mettre fin à la violence à l'encontre des femmes et au trafic d'êtres humains par la défense des droits, l'éducation, la recherche et le soutien aux survivant·es. Découvrez son mouvement « Relentless Resilience » et son centre de ressources pour mettre fin à la violence fondée sur le genre au Canada : aurafreedom.org/relentless-resilience/	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE INSTAGRAM Pseudonymes d'Aura Freedom : Facebook: @aurafreedominternational Instagram: @aurafreedom YouTube: @aurafreedominternational1486
Trans communities deserve our love, respect, and care. Amidst escalating hate targeting 2SLGBTQI+ communities, we reaffirm our unwavering support for trans communities. To get to know organizations led by and working with 2SLGBTQI+ communities, check out the Network Map: EqualFuturesNetwork.ca/map Learn more about building feminist frameworks in @EqualFuturesCA's report on the Power of Coalitions.  EqualFuturesNetwork.ca/the-power-of-coalitions/	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET LINK TO INSTAGRAM STORY Equal Futures Network Handles: Instagram: @equalfuturesca/ Facebook: @EqualFuturesCA/ LinkedIn: @Equal Futures Network
Les communautés trans méritent notre amour, notre respect et notre attention. Face à la montée de la haine à l'encontre des communautés 2ELGBTQI+, nous réaffirons notre soutien indéfectible aux communautés trans. Pour connaître les organisations dirigées par les communautés 2ELGBTQI+ ou travaillant avec elles, consultez la Carte du Réseau : ReseauAveniregalitaire.ca/carte	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE INSTAGRAM Pseudonymes du Réseau Avenir égalitaire : Instagram: @equalfuturesca/ Facebook: @EqualFuturesCA/ LinkedIn: @Equal Futures Network

Pour en savoir plus sur la création de cadres féministes, consultez le rapport d'@EqualFuturesCA sur le pouvoir des coalitions. 🔗 ReseauAveniregalitaire.ca/le-pouvoir-des-coalitions/	
“This document is an effort to share our collective global south and youth-led vision of what bodily autonomy means to us, from a human-rights perspective, that centers on the right of young people to make decisions over their bodies.” Check out the Youth Coalition toolkit on bodily autonomy according to young people! 🔗 https://bit.ly/46GXk0M	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET LINK TO INSTAGRAM STORY The Youth Coalition Handles: https://www.instagram.com/youth_coalition/
« Ce document est destiné à promouvoir la vision collective des jeunes de l'hémisphère sud sur ce que l'autonomie corporelle signifie pour eux, du point de vue des droits de la personne. Elle est centrée sur le droit des jeunes à prendre des décisions concernant leur corps. » Consultez la boîte à outils de la Youth Coalition sur l'autonomie corporelle selon les jeunes! 🔗 https://bit.ly/46GXk0M	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE INSTAGRAM Pseudonymes de la Youth Coalition : @youth_coalition/
💡 A joint project between Partners In Health Canada, Partners In Health Sierra Leone and Abwenzi Pa Za Umoyo (Partners In Health Malawi), No Woman Or Girl Left Behind is improving access to #SRH services, strengthening prevention and treatment for survivors of #SGBV, and increasing the availability of high-quality obstetric care. ➡ Learn more through our Project Explorer! 🔗 https://bit.ly/3uDsB6f ✚ Check out the Tapestry 2030 podcast series to hear about the progress so far: https://bit.ly/3lTi1ve	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET LINK TO INSTAGRAM STORY PIH Canada Handles: Facebook: @PIHCanada Instagram: @pihcanada YouTube: @partnersinhealthcanada2519 LinkedIn: Partners in Health Canada
💡 Projet conjoint entre Partners in Health Canada, Partners in Health Sierra Leone et Abwenzi Pa Za Umoyo (Partners in Health Malawi), Aucune femme ou fille laissée pour compte améliore l'accès aux services de #SSR, renforce la prévention et le traitement des survivantes de #VSFG, et augmente la disponibilité de soins obstétriques de haute qualité. ➡ Pour en savoir plus, consultez notre Explorateur de projets! 🔗 https://bit.ly/46wXPJH	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE INSTAGRAM Facebook: @PIHCanada Instagram: @pihcanada YouTube:

✚ Écoutez la série de balados Tapestry 2030 pour en savoir plus sur les progrès accomplis : https://bit.ly/3ITi1ve	@partnersinhealthcanada2519 LinkedIn: Partners in Health Canada
This year, at least 64 national, presidential, or parliamentary elections will take place globally, with the potential to shape reproductive health and rights for generations to come. MSI's new short briefing, Choice on the ballot, shares frontline stories from four countries and global insights on how reproductive choice will be impacted by this year's elections. Read more: msichoices.org/latest/briefing-choice-on-the-ballot/	MSI handles: Facebook: @MSIReproductiveChoices Instagram: @msichoices LinkedIn: @msi-reproductive-choices X: @msichoices
Cette année, au moins 64 élections nationales, présidentielles ou parlementaires se dérouleront dans le monde, ce qui a le potentiel d'influencer la santé et les droits reproductifs pour les prochaines générations. La nouvelle note d'information de MSI, Choice on the ballot, présente des histoires de première ligne provenant de quatre pays ainsi que des perspectives mondiales sur la manière dont le choix en matière de procréation sera influencé par les élections de cette année. Lire plus : msichoices.org/latest/briefing-choice-on-the-ballot/	Facebook : @MSIReproductiveChoices Instagram : @msichoices LinkedIn : @msi-reproductive-choices X : @msichoices
As the climate crisis unfolds, its far-reaching consequences are hard to miss: extreme weather events, rising sea levels, disruption of ecosystems, water scarcity and many more. But these consequences don't affect us all equally. Women and children, particularly in low and middle income countries, are disproportionately affected by the impact of climate change. Here are six key ways that climate change and gender equality are intertwined: https://canwach.ca/article/gender-and-climate-6-points-of-intersection/	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET LINK TO INSTAGRAM STORY CanWaCH Handles Facebook: @CanWaCH Instagram: @CanWaCH LinkedIn: Canadian Partnership for Women and Children's Health (CanWaCH)
À mesure que la crise climatique se poursuit, il est difficile d'en ignorer les conséquences à grande échelle : phénomènes météorologiques extrêmes, élévation du niveau des mers, perturbation des écosystèmes, pénurie d'eau et bien d'autres	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE

choses encore. Toutefois, ces conséquences ne nous touchent pas toutes et tous de la même manière. Les femmes et les enfants, surtout dans les pays à revenu faible et intermédiaire, sont touchés de manière disproportionnée par l'impact des changements climatiques. Voici six façons dont les changements climatiques et l'égalité des genres sont intimement liés : https://cansfe.ca/article/le-genre-et-le-climat-6-points-dintersection/	INSTAGRAM Pseudonymes du CanSFE : Facebook : @CanWaCH Instagram : @CanWaCH LinkedIn : Canadian Partnership for Women and Children's Health (CanWaCH)
---	---

X (Twitter)	
#GenderEqualityWeek is here! Celebrated annually, the week is an opportunity to celebrate the progress Canada has made in advancing gender equality while reflecting on the work that remains. Learn more: https://bit.ly/4djrABa	LINK TO ASSET X: @WAGE_FEGC
C'est la #SemaineÉgalitéDesSexes! Chaque année, cette semaine est l'occasion de célébrer les progrès accomplis par le Canada en matière d'égalité des genres, tout en réfléchissant au travail qu'il nous reste à faire. Pour en savoir plus : https://bit.ly/3XtVqwl	LIEN VERS LE DOCUMENT Femmes et Égalité des genres Canada: X : @FEGC_WAGE
The 2024 Gender Snapshot report from UN Women is here. It reveals that while progress to achieving gender equality is achievable, accelerated and meaningful action is urgently needed.  Read the full report: https://bit.ly/47y9o5o #GenderEquality #SDG5	LINK TO ASSET CanWaCH Handles X: @CanWaCH UN Women handles: X: @UN_Women
Le rapport Gros plan sur l'égalité des sexes 2024 d'ONU Femmes est publié. On y apprend que s'il est possible d'atteindre la parité entre les genres, une action accélérée et importante est nécessaire de toute urgence.  Pour lire le rapport : https://bit.ly/47wDDcO	LIEN VERS LE DOCUMENT Pseudonymes du CanSFE : X : @CanWaCH Pseudonymes d'ONU Femmes :

#ÉgalitéDesGenres #ODD5	X : @UN_Women
Promoting and safeguarding menstrual health and hygiene to ensure that the needs of women, girls and other people who menstruate are met is essential for their well-being and empowerment. Why menstrual health is a crucial health and human rights issue: https://bit.ly/3KhjcWy	X: @CanWaCH
Assurer la promotion et la sauvegarde de la santé et de l'hygiène menstruelles est indispensable pour garantir le bien-être et favoriser l'émancipation des femmes, des filles et de toute personne ayant un cycle menstruel. Pour en savoir plus : https://bit.ly/3Aa1KS4	X : @CanWaCH
Launched in 2020, the Humanity and Inclusion Canada ENSEMBLE project aims to improve access to sexual and reproductive health services and rights. Hear from project participants in their new video series: https://bit.ly/3MAePHn	X: @HI_Canada
Lancé en 2020, le projet ENSEMBLE d'Humanité et inclusion Canada vise à améliorer l'accès aux services et aux droits en matière de santé sexuelle et reproductive. Écoutez les participant-es du projet dans cette nouvelle série de vidéos : https://bit.ly/3MAePHn	X : @HI_Canada
To inform programming work on SRHR, @PlanInternational commissioned research to explore young people's perspectives of sexual wellbeing and consent. Read their findings: https://bit.ly/46Spzs9	LINK TO ASSET Plan Canada Handle: @PlanCanada
Afin d'orienter les programmes et le travail de plaidoyer sur la SDR, @PlanInternational a commandé une étude pour explorer les perspectives des jeunes sur le bien-être sexuel et le consentement. Découvrez les résultats : https://bit.ly/46Spzs9	LIEN VERS LE DOCUMENT Pseudonyme de Plan Canada : @PlanCanada
Action Canada's Sexual Health Hub shares reliable, sex-positive, inclusive, pro-choice information about sexual health!  Check it out here: https://bit.ly/3TEqusL	LINK TO ASSET Action Canada Handle: @actioncanadashr

Le Pôle d'information sur la santé sexuelle d'Action Canada partage des informations fiables, sexuellement positives, inclusives et pro-choix sur la santé sexuelle!  Consultez-le ici : https://bit.ly/3Zhoo5H	LIEN VERS LE DOCUMENT Pseudonymes d'Action Canada : X: @actioncanadashr
Aura Freedom is a grassroots feminist organization working to end violence against women and human trafficking through advocacy, education, research and survivor support. Their resource centre shares resources to #EndGBV: aurafreedom.org/relentless-resilience/	LINK TO ASSET X: @AuraFreedom
Aura Freedom est une organisation qui cherche à mettre fin à la violence à l'égard des femmes et au trafic d'êtres humains par la défense des droits, l'éducation, la recherche et le soutien. Consultez ses ressources pour mettre fin à la #VFG : aurafreedom.org/relentless-resilience/	LIEN VERS LE DOCUMENT X: @AuraFreedom
Trans communities deserve our love, respect, and care. Amidst escalating hate targeting 2SLGBTQI+ communities, we reaffirm our unwavering support for trans communities.	LINK TO ASSET X: @EqualFuturesCA
Les communautés trans méritent notre amour, notre respect et notre attention. Face à la montée de la haine à l'encontre des communautés 2ELGBTQI+, nous réaffirmons notre soutien indéfectible aux communautés trans.	LIEN VERS LE DOCUMENT X : @EqualFuturesCA
.@youth_coalition's toolkit on bodily autonomy shares a collective global south and youth-led vision of what bodily autonomy means, from a human-rights perspective, that centers on the right of young people to make decisions over their bodies. Check it out: https://bit.ly/46GXk0M	LINK TO ASSET X: @youth_coalition
La boîte à outils de @youth_coalition sur l'autonomie corporelle partage la vision collective des jeunes du Sud sur l'autonomie corporelle, laquelle est centrée sur le droit des jeunes à prendre des décisions par rapport à leur corps.  https://bit.ly/46GXk0M	LIEN VERS LE DOCUMENT X : @youth_coalition

"As advocates, it is crucial to strive for the visibility of oppressed identities within the abortion and reproductive health debate." Learn why queering abortion access matters @VitalaGlobal: vitalaglobal.org/post/why-queering-access-to-abortion-is-a-must	X: @VitalaGlobal
« En tant que militantes et militants, il est crucial de lutter pour la visibilité des identités opprimées dans le cadre du débat sur l'avortement et la santé reproductive. » Découvrez pourquoi l'accès à l'avortement pour les personnes queers est important @VitalaGlobal : vitalaglobal.org/post/why-queering-access-to-abortion-is-a-must	X : @VitalaGlobal
💡 A joint project, "No Woman Or Girl Left Behind" is improving access to #SRH services and strengthening prevention and treatment for survivors of #SGBV. ➡ Learn more about it by visiting @PIHCanada and our Project Explorer! 🔗 https://bit.ly/3uDsB6f	LINK TO ASSET X: @pihcanada
💡 Projet conjoint, « Aucune femme ou fille laissée pour compte » améliore l'accès aux services de #SSR et renforce la prévention et le traitement des survivantes de #VSFG. ➡ Pour en savoir plus, consultez @PIHCanada et notre Explorateur de projets! 🔗 https://bit.ly/46wXPJH	LIEN VERS LE DOCUMENT X: @pihcanada
Today marks #WorldSexualHealthDay2024! 🌍 This year's theme, #PositiveRelationships, highlights different types of relationships and calls on people to #BreakTheStigma on #STIs. Learn more: worldsexualhealthday.org	LINK TO ASSET
Aujourd'hui, c'est la #JournéeMondialeDeLaSantéSexuelle2024! 🌍 Le thème de cette année, #RelationsPositives, met l'accent sur les types de relations et invite les gens à #BriserLaStigmatisation liée aux #ITS. Pour en savoir plus sur la #JMSS2024 : worldsexualhealthday.org	LIEN VERS LE DOCUMENT
Did you know today is #WorldSexualHealthDay? 🌍 Check out the CanWaCH Data Analytics Portal to learn about organizations and projects around the world working to advance #SRHR! 🔗 CanWaCH.ca/data-analytics-portal/	LINK TO ASSET X: @CanWaCH

Saviez-vous qu'aujourd'hui, c'est la Journée mondiale de la santé sexuelle? 🌐 Consultez la Plateforme analytique du CanSFE pour en savoir plus sur les organisations et les projets qui s'efforcent de faire avancer la #SDSR dans le monde! 🔗 https://cansfe.ca/plateforme-analytique/	LIEN VERS LE DOCUMENT X : @CanWaCH
--	--

World Sexual Health Day / Journée mondiale de la santé sexuelle	
Instagram / LinkedIn / Facebook	
CanWaCH is celebrating World Sexual Health Day and Gender Equality Week with weekly events throughout September! Every Wednesday starting September 4, events will highlight the importance of data to inform and improve gender equality and health programming. Learn more and register for each event: https://canwach.ca/events-to-mark-gender-equality-week-2024/	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET LINK TO INSTAGRAM STORY CanWaCH Handles Facebook: @CanWaCH Instagram: @CanWaCH LinkedIn: Canadian Partnership for Women and Children's Health (CanWaCH)
Le CanSFE célèbre la Journée mondiale de la santé sexuelle et la Semaine de l'égalité des sexes en organisant des événements hebdomadaires tout au long du mois de septembre! Tous les mercredis à compter du 4 septembre, des événements souligneront l'importance des données pour orienter et améliorer les programmes d'égalité des genres et de santé. Pour en savoir plus et vous inscrire à chaque événement : https://cansfe.ca/evenements-de-la-semaine-de-legalite-des-genres-2024/	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE INSTAGRAM Pseudonymes du CanSFE :

	Facebook : @CanWaCH Instagram : @CanWaCH LinkedIn : Canadian Partnership for Women and Children's Health (CanWaCH)
Today marks #WorldSexualHealthDay2024! 🌍 This year's theme, #PositiveRelationships, highlights different types of relationships, shares resources to support consent and pleasure and calls on people to #BreakTheStigma on #STIs. Join the @Women's Health Research Institute for rapid-fire presentations on sexual and reproductive health research from 12 p.m. to 1:30 p.m. PST: https://bit.ly/4gfgAqT Learn more about #WSHD2024: worldsexualhealthday.org For Instagram: Learn more through the link in our bio!	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET LINK TO INSTAGRAM STORY World Association for Sexual Health (WAS) handles: Facebook: @WAS.org/ X: @was_org LinkedIn: @world-association-for-sexual-health/ Instagram: @wasworldsexualhealth/
Aujourd'hui, c'est la #JournéeMondialeDeLaSantéSexuelle2024! 🌍 Le thème de cette année, #RelationsPositives, met en lumière différents types de relations, propose des ressources pour encourager le consentement et le plaisir, et appelle les gens à #BriserLaStigmatisation autour des #ITS. Joignez-vous au @Women's Health Research Institute pour des présentations éclair sur la recherche en matière de santé sexuelle et reproductive, de 12 h à 13 h 30 (HNP) : https://bit.ly/4gfgAqT Pour en savoir plus sur la #JMSS2024 : worldsexualhealthday.org Pour Instagram : Pour en savoir plus, cliquez sur le lien dans notre bio	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE INSTAGRAM Pseudonymes de l'Association mondiale pour la santé sexuelle : Facebook: @WAS.org/ X: @was_org LinkedIn: @world-association-for-sexual-health/ Instagram: @wasworldsexualhealth/
Did you know today is World Sexual Health Day? 🌍 Check out the CanWaCH Data Analytics Portal to learn about organizations and projects around the world working to advance sexual and	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET

reproductive health and rights!  CanWaCH.ca/data-analytics-portal/	LINK TO INSTAGRAM STORY CanWaCH Handles Facebook: @CanWaCH Instagram: @CanWaCH LinkedIn: Canadian Partnership for Women and Children's Health (CanWaCH)
Saviez-vous que c'est aujourd'hui la Journée mondiale de la santé sexuelle?  Consultez la Plateforme analytique du CanSFE pour en savoir plus sur les organisations et les projets qui, dans le monde entier, s'efforcent de faire avancer la santé et les droits sexuels et reproductifs!  CanSFE.ca/plateforme-analytique/	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE INSTAGRAM Pseudonymes du CanSFE : Facebook : @CanWaCH Instagram : @CanWaCH LinkedIn : Canadian Partnership for Women and Children's Health (CanWaCH)
Did you know? Worldwide, living in a rural or urban area can affect the availability and access to healthcare and sexual and reproductive health services. Those living in rural or remote areas are often underserved when it comes to essential #SRHR services, including access to contraceptives. Learn more in the 2023 Global Health Impact Report: CanWaCH.ca/ghir2023	LINK TO ASSET LINK TO INSTAGRAM ASSET LINK TO INSTAGRAM STORY CanWaCH Handles Facebook: @CanWaCH Instagram: @CanWaCH LinkedIn: Canadian Partnership for Women and Children's Health (CanWaCH)
Le saviez-vous? Dans le monde entier, le fait de vivre dans une zone rurale ou urbaine peut avoir une incidence sur la disponibilité et l'accès aux soins de santé et aux services de santé sexuelle et reproductive. Les personnes vivant dans des zones rurales ou isolées sont souvent mal desservies lorsqu'il s'agit de services essentiels de #SDSR, dont l'accès aux contraceptifs. Pour en savoir plus, consultez le Rapport sur l'impact en santé mondiale 2023 : CanSFE.ca/rism2023	LIEN VERS LE DOCUMENT LIEN VERS INSTAGRAM LIEN VERS L'HISTOIRE INSTAGRAM Pseudonymes du CanSFE : Facebook : @CanWaCH Instagram : @CanWaCH LinkedIn : Canadian Partnership for Women and Children's Health (CanWaCH)

X (Twitter)

Today marks #WorldSexualHealthDay2024! 🌍 This year's theme, #PositiveRelationships, highlights different types of relationships and calls on people to #BreakTheStigma on #STIs. Learn more: worldsexualhealthday.org	LINK TO ASSET
Aujourd'hui, c'est la #JournéeMondialeDeLaSantéSexuelle2024! 🌍 Le thème de cette année, #RelationsPositives, met l'accent sur les types de relations et invite les gens à #BriserLaStigmatisation liée aux #ITS. Pour en savoir plus sur la #JMSS2024 : worldsexualhealthday.org	LIEN VERS LE DOCUMENT
Did you know today is #WorldSexualHealthDay? 🌍 Check out the CanWaCH Data Analytics Portal to learn about organizations and projects around the world working to advance #SRHR! 🔗 CanWaCH.ca/data-analytics-portal/	LINK TO ASSET X: @CanWaCH
Saviez-vous qu'aujourd'hui, c'est la Journée mondiale de la santé sexuelle? 🌍 Consultez la Plateforme analytique du CanSFE pour en savoir plus sur les organisations et les projets qui s'efforcent de faire avancer la #SDSR dans le monde! 🔗 https://cansfe.ca/plateforme-analytique/	LIEN VERS LE DOCUMENT X : @CanWaCH
Did you know? Worldwide, living in a rural or urban area can affect the availability and access to healthcare and sexual and reproductive health services. Learn more in the 2023 Global Health Impact Report: CanWaCH.ca/ghir2023	LINK TO ASSETS CanWaCH Handle: @CanWaCH
Le saviez-vous? Dans le monde entier, le fait de vivre dans une zone rurale ou urbaine peut avoir une incidence sur la disponibilité et l'accès aux soins de santé et aux services de santé sexuelle et reproductive. Pour en savoir plus, consultez le #RISM2023 : CanSFE.ca/rism2023	LIEN VERS LES DOCUMENTS Pseudonymes du CanSFE : @CanWaCH

Hashtags/Mots-clics

- #GenderEqualityWeek
- #WorldSexualHealthDay
- #WorldSexualHealthDay2024
- #WSHD2024
- #PositiveRelationships

- #SemaineDeL'ÉgalitéDesSexes
- #JournéeMondialeDeLaSantéSexuelle
- #JournéeMondialeDeLaSantéSexuelle2024
- #JMDLSS2024
- #RelationsPositives

Canadian organizations working to advance sexual health and rights around the world

- Action Canada for Sexual Health and Rights
- Aga Khan Foundation Canada
- Amref Health Africa in Canada
- Atlantic Council for International Cooperation (ACIC)
- Canadian Physicians for Aid and Relief (CPAR)
- CARE Canada
- CAUSE Canada
- CECI
- Humanity & Inclusion Canada
- ICASO
- Inter Pares
- Médecins du Monde Canada
- Medical Herstory
- Oxfam Canada
- Partners In Health Canada
- Plan International Canada
- United Nations Population Fund
- Vitala Global
- World Association for Sexual Health
- Youth Challenge International (YCI)

Follow CanWaCH on social media for more content!

Learn more about projects and organizations working to advance sexual health and rights

Organisations canadiennes qui travaillent pour faire avancer la santé et les droits sexuels dans le monde

- Action Canada pour la santé et les droits sexuels
- Fondation Aga Khan Canada
- Amref Health Africa au Canada
- Conseil atlantique pour la coopération internationale (CACI)
- Canadian Physicians for Aid and Relief (CPAR)
- CARE Canada
- CAUSE Canada
- CECI
- Humanité & Inclusion Canada
- ICASO
- Inter Pares
- Médecins du Monde Canada
- Medical Herstory
- Oxfam Canada
- Partners In Health Canada
- Plan International Canada
- Fonds des Nations Unies pour la population
- Vitala Global
- Association mondiale pour la santé sexuelle
- Youth Challenge International (YCI)

Suivez le CanSFE sur les médias sociaux pour plus de contenu!

and gender equality by visiting the [CanWaCH Project Explorer](#).



Pour en savoir plus sur les projets et les organisations qui s'efforcent de faire avancer la santé et les droits sexuels ainsi que l'égalité des genres, visitez [l'Explorateur de projets du CanSFE](#).

